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Zápis z jednání školské rady 
 
Program školské rady: 

1. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2021/2022 
2. Školní řád 
3. Aktualizace ŠVP pro nižší gymnázium a ŠVP pro vyšší gymnázium 
4. Maturitní zkouška ve školním roce 2022/2023 
5. Přijímací zkoušky ve školním roce 2022/2023 
6. Různé 
7. Stanovení termínu dalšího zasedání školské rady 

 
 
Jednání školské rady se zúčastnili: 

za zřizovatele: 
Ing. Zuzana Stefanovová, Ph.D.  
Ing. Dana Forišková, Ph.D. - omluvena 

za zletilé žáky a zákonné zástupce nezletilých žáků: 
MUDr. Michal Grodza 
Mgr. Jaroslav Sosík - omluven 

za Masarykovo gymnázium, Příbor, p.o.: 
Mgr. Petr Caloň 
Mgr. Jana Drlíková 

ředitel školy: 
Mgr. Pavel Kerekeš 

Přílohou zápisu z jednání je prezenční listina s podpisy zúčastněných. 
 
ad 1)  Členové školské rady byli seznámeni s Výroční zprávou o činnosti školy za školní rok 2021/2022. 

Výroční zpráva byla členy školské rady schválena 
 
ad 2) Od 1. 9. 2022 začal platit nový Školní řád. Školská rada tento školní řád schválila 31. 8. 2022 on-

line. 
 
ad 3)   Školská rada byla informovaná o tom, že byly provedeny úpravy v ŠVP pro nižší gymnázium. 

Důvodem je „malá revize“ RVP a doplnění digitálních kompetencí. K úpravám ŠVP pro vyšší 
gymnázium došlo ke změnám v organizaci nastavení volitelných předmětů pro 3. a 4. ročník. 
Školská rada vyslovila souhlas se změnami distančním způsobem k 31. 8. 2022.  

 
ad 4) Ředitel školy seznámil členy školské rady se strukturou maturitní zkoušky na naší škole pro 

školní rok 2022/2023. Při volbě maturitních předmětů musí být jeden z předmětů cizí jazyk 
z nabídky školy (Aj, Frj, Nj, Rj). 

 
ad 5)  Ředitel školy informoval členy školské rady o termínech a průběhu přijímacích zkoušek. 
 
ad 6) V bodě různé se pan ředitel vyjádřil k zastropování cen elektřiny pro školu a seznámil je 

s návrhem, jak se vypořádat se zdražováním energií. 
 
ad 7) Termín dalšího zasedání školské rady byl stanoven na jaro 2023. 
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Zápis z jednání zapsala Mgr. Jana Drlíková. 
 
 
 
V Příboře dne 3. listopadu 2022 
 
 
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .           . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  
     Mgr. Jana Drlíková                       Mgr. Jaroslav Sosík 
                předseda školské rady          místopředseda školské rady 

 


